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Informace z radnice
•	 Začátkem	 května	 proběh-
lo	 druhé	 jednání	 s	 vedením	
České	 pošty	 v	 souvislosti	 
s	připravovanou	rekonstrukcí	
budovy	 Domu	 služeb.	 Jeho	
účelem	 byla	 prezentace	 fun-
gování	 a	 financování	 pošty	
provozované	 městem	 jako	
tzv.	 Pošta	 partner.	 Převzetí	
pošty	 pod	 město	 je	 jediná	
možnost,	 jak	 zabránit	 zru-
šení	 pobočky	 pošty	 v	 Nové	
Včelnici.	 Zároveň	 proběhla	
prohlídka	 prostor	 bývalé	
České	spořitelny	a	ukázalo	se,	
že	 tyto	 prostory	 budou	 vy-
hovovat	 pro	 dočasný	 provoz	
pošty	 po	 dobu	 rekonstrukce	
Domu	 služeb.	 S	 majitelem	
budovy	 jsme	 zahájili	 jednání	
o	 budoucí	 nájemní	 smlouvě.	
Díky	 tomu	 už	 je	 nutné	 začít	 
s	plánováním	harmonogramu	
rekonstrukce.	S	největší	prav-
děpodobností	 to	 bude	 rok	
2020.	Do	té	doby	je	dost	času	
na	 dokončení	 projektové	 pří-
pravy	a	výběrového	řízení	na	
dodavatele	 stavby.	 Se	 všemi	
nájemníky	Domu	služeb	bude	
nutno	 projednat	 potřebu	
náhradních	 prostor	 po	 dobu	
rekonstrukce	budovy.
•	 Kromě	 rekonstrukce	 budo- 
vy	Domu	služeb	čekají	město	

v	 nadcházejících	 letech	 další	
velké	 investice.	 Jako	 příklad	
uvedu	 obnovu	 kanalizace	 
a	 vodovodu	 v	 ulicích	 Husova	 
a	 B.	 Smetany	 (kanalizace	
z	 roku	 1905),	 rekonstrukci	
penziónu	Athéna	 včetně	 turi-
stické	 ubytovny	 v	 tělocvičně,	
rekonstrukci	 budovy	 tzv.	
„staré	školy“	v	parku	u	Smeta-
ny,	Nechyba	a	další.	 Jedná	se	 
o	akce	finančně	velmi	náročné.	
Pro	zajištění	jejich	financování	
nechalo	město	 vypracovat	 fi-
nanční	 analýzu	 hospodaření	
za	 posledních	 pět	 let.	 Analý-
za	 stanovila	 bezpečnou	 výši	
úvěru	pro	financování	velkých	
investic	na	částku	80	milionů	
Kč.	 Do	 konce	 tohoto	 volební-
ho	 období	 proběhne	 výběr	
banky,	 která	 poskytne	 nej-
výhodnější	 podmínky	 úvěru.	
V	 podmínkách	 bude	 rovněž	
uvedeno,	 že	 čerpání	 úvěru	
nemusí	 být	 žádné.	 Bude	 na	
zvážení	 příštího	 zastupitel-
stva	města,	 zda	 se	 rozhodne	
úvěru	využít,	v	jaké	výši	(maxi-
málně	80	milionů	korun)	a	na	
jaké	akce.	Financování	velkých	
investic	 bez	 úvěru	 výhradně	 
z	 vlastních	 zdrojů	 by	 zname-
nalo	několik	let	šetřit	a	nedě-
lat	vůbec	nic.

•	 Na	 Ministerstvo	 vnitra	 ČR	
jsme	 zaslali	 dopis	 s	 nesou-
hlasným	 stanoviskem	 k	 plá-
novanému	 zrušení	 matriky	 
v	 Nové	 Včelnici.	 O	 plánova-
ném	 zrušení	 matriky	 u	 nás	 
a	 dalších	 obcích	 jsme	byli	 in-
formováni	dopisem	náměstka	
ministra	vnitra.	
•	 Podle	plánu	probíhá	rekon-
strukce	komunikace	u	pečova-
telských	domků	Za	Kozlovkou,	
výstavba	 komunikace	 v	 prů-
myslové	 zóně,	 druhá	 etapa	
rekonstrukce	 vodojemu	a	 vý- 
stavba	 kolumbária	 a	 chodní-
ků	na	hřbitově.

Karel Dvořák

Město	 Nová	 Včelnice	 upo-
zorňuje	 občany,	 že	 do	 konce	
měsíce	 července	 probíhají	
stavební	 práce	 na	 obnově	
úpravny	 vody.	 Žádáme	 tímto	
občany,	 aby	 po	 celou	 dobu	
trvání	stavby	co	nejvíce	šetřili	
pitnou	 vodou,	 nenapouštěli	
bazény	 a	 neodpouštěli	 velké	
objemy	 vody.	 Při velkém 
odběru vody by mohlo dojít 
k úplnému úbytku vody ve 
městě!

Děkujeme za pochopení

Šetřete s vodou
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SVOZ ZAČÍNÁ V 7 HODIN!
Zájemce	o	zapojení	do	Progra-
mu	zodpovědného	nakládání	s	
odpady,	 kteří	 si	 vyzvedli	 pytle	
na	 tříděný	 odpad	 a	 čárové	
kódy	 na	 MěÚ	 Nová	 Včelnice,	
upozorňuji	 na	 nutnost	 vypl-
nění	 odpadového	 dotazníku	 
a	 inventury	 stanoviště.	 Bez	
toho	nelze	přidělit	ekobody	za	
třídění	odpadů.	
Odpadový	 pytel	 označený	

čárovým	kódem	a	 vytříděným	
odpadem:
•	 PLAST	–	musí	mít	hmotnost	
minimálně	 2,5	 kg,	 maximálně	
4,5	kg.	
•	 PAPÍR	 –	musí	mít	 hmotnost	
minimálně	 5	 kg,	 maximálně	 
10	kg.
•	 TISKOVINY	 –	balík,	musí	mít	
hmotnost	větší	jak	5kg.
•	 PLECHOVKY-	musí	mít	hmot-
nost	minimálně	5kg,	maximál-

ně	10kg.
•	 JEDLÝ	 OLEJ	 A	 TUK	 –objem	
jedlého	oleje	a	tuku	je	minimál-
ně	2	litry.
Pokud	nebudou	dodrženy	pod-
mínky	 hmotnosti	 vytříděného	
odpadu	nelze	za	tyto	odpado-
vé	pytle	získávat	ekobody.	
Odpadové	pytle	a	čárové	kódy	
je	 možno	 si	 vyzvednout	 na	
MěÚ	 Nová	 Včelnice,	 odbor	 fi-
nanční.

Informace z 33. veřejného zasedání zastupitelstva města
Zasedání	 se	 konalo	 ve	 středu	
23.	 května	 2018	 od	 19	 hodin	
v	 zasedací	 místnosti	 MěÚ	 
v	Nové	Včelnici.	Přítomno	bylo	
11	 zastupitelů,	 z	 veřejnosti	 
3	občané.	Po	schválení	progra-
mu,	zapisovatelky	a	ověřovate-
lů	zápisu	zastupitelstvo	města	
schválilo:
•	 záměr	 na	 získání	 investiční-
ho	 úvěru	 80	mil.	 Kč	 na	 finan-
cování	velkých	investic	v	letech	
2019-2023;
•	 závěrečný	účet	města	za	rok	
2017,	 účetní	 závěrku	 základní	
školy,	mateřské	školy	a	společ-
nosti	 ETKO	 a	 zprávu	 nezávis-
lého	 auditora	 o	 přezkoumání	
hospodaření	za	rok	2017;
•	 vzájemný	 prodej	 a	 koupi	
pozemků	 o	 výměře	 22m2	 se	
společností	 CELET	 za	 cenu	 
1	 760,-	 Kč	 (v	 areálu	 sběrného	
dvora);

•	 smlouvu	o	smlouvě	budoucí	
na	 zřízení	 věcného	 břemene	
uložení	 elektrické	 přípojky	 
k	 nemovitosti	 parc.	 č.	 730/28	 
v	pozemku	města	parc.	č.	730/7	
(sídliště	Čs.	armády);
•	 smlouvu	 o	 zřízení	 věcného	
břemene	 uložení	 vodovodní	
přípojky	 k	 nemovitosti	 parc.	 
č.	101/1	v	pozemku	města	parc.	
č.	1528/6	(Riegerova	ulice);
•	 poskytnutí	dotace	4	000,-	Kč	
místní	organizaci	STP	na	uspo-
řádání	 hudebního	 odpoledne	
pro	seniory;
•	 poskytnutí	 podpory	 2	 000,-	
Kč	 na	 zabezpečení	 provozu	
krizové	linky	Linka	bezpečí;
•	 uzavření	 Dohody	 o	 člen-
ství	 v	 jednotce	 sboru	 dob-
rovolných	 hasičů	 se	 členy	
zásahové	jednotky	(na	základě	
dohody	město	 zajistí	 pojištění	 
pro	 členy	 zásahové	 jednotky	

pro	případ	úrazu	při	zásahu);

Zastupitelstvo	města	neschválilo	
•	 smlouvu	o	poskytnutí	dotace	
288	 000,-	 Kč	 na	 rekonstrukci	
tribuny	stadionu	(málo	času	na	
přípravu	a	realizaci);
•	 návrh	 na	 změnu	 Obecně	
závazné	 vyhlášky	 č.	 1/2016	 
o	nočním	klidu.

Zastupitelstvo	města	pověřilo	
•	 starostu	 k	 zastupování	
Města	 Nová	 Včelnice	 jako	
společníka	 na	 valné	 hromadě	
společnosti	 EKO	 skládka	 dne	 
18.	6.	2018;
•	 Finanční	 výbor	 provedením	
kontroly	 financování	 sportov-
ního	areálu.
Celý	 zápis	 z	 jednání	 zastupi-
telstva	 je	 uložen	 k	 nahlédnutí	 
na	městském	úřadu. 

Karel Dvořák

Červenec
Po Út St Čt Pá So Ne
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Svozové dny pytlového tříděného odpadu
Září
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Vítání dětí 

Ve	čtvrtek	24.	5.	
2018	 proběhlo	
Vítání	 dětí	 do	
života.	 Starosta	
města	 přivítal	
Hynka	 R.,	 Doru	
H.,	 Jessicu	 F.	 
a	Matěje	P.

Dále přivítal Miroslava Z., Domi-
nika N., Tadeáše P. a Anežku K.

Na slavnostním vítání naše 
malé občánky přivítali děti  
z Mateřské školy Nová Včelnice.
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Upozornění
Upozorňujeme	občany,	že	z	dů- 
vodu	 množících	 se	 drobných	
krádeží	 na	 místním	 hřbitově,	
bude	 prostor	 hřbitova	 monito-
rován.

Poděkování
Děkujeme	 za	 poskytnuté	 fi-
nanční	 prostředky	 zdejší	 tex-
tilní	firmě	TEBO,	a.s.	 a	 jejímu	
předsedovi	 představenstva	
panu	 Josefu	Čaloudovi	a	mís-
topředsedovi	 představenstva	
panu	 Bc.	 Petru	 Čermákovi.	
Díky	 jejich	 štědrému	 finanč-
nímu	daru	mohla	 zdejší	 Řím-
skokatolická	 farnost	 pořídit	 
u	firmy	IMPULS	–	B	s.r.o.,	Os-
trava-Stará	 Bělá	 zcela	 nový	
centrální	 elektrický	 rozvod	
věžních	 hodin.	 Jeho	 řídící	
elektronické	hodiny	 jsou	syn-
chronizovány	 anténou,	 takže	

zcela	odpadají	veškeré	manu-
ální	 zásahy	 a	 hodiny	 zajišťují	
nejenom	přesný	čas,	přepíná-
ní	zimního	a	letního	času,	se-
řízení	 při	 výpadku	 elektrické	
energie,	ale	řídí	i	odbíjení	času	
každou	čtvrthodinu.	Po	letech	
se	 tak	 nyní	 na	 věži	 našeho	
kostela	 Nanebevzetí	 Panny	
Marie	 hodiny	 znovu	 rozešly	
a	 všem	 nám	 i	 kolemjdoucím	
odměřují	čas,	který	máme	na	
tomto	světě	vymezen.

S díky Římskokatolická 
farnost v Nové Včelnici

Novovčelnická pouť
Tradiční	Novovčelnická	pouť	se	
bude	konat	v	sobotu	18.	srpna	
2018.

Poděkování
Děkuji	 Městskému	 úřadu	 za	
blahopřání	k	narozeninám

Věra Podlipná

Naši deváťáci
Před námi je poslední měsíc školní docházky a deváťákům tak končí etapa povinného základního vzdě-
lávání. Pozvali jsme proto do obřadní síně na malé zastaveníčko celou devítku i s třídní učitelkou Jitkou 
Sedlákovou, abychom si s nimi popovídali.

Balek Tobiáš
Devět let uteklo jako voda, 
jak se vaší třídě ve škole 
plulo?
Suprově,	jak	na	krásném	moři,	
kde	vidíte	hrozně	daleko,	máte	
krásný	 výhled.	 Prostě	 super,	
nádherně.

Na co budeš nejraději vzpo-
mínat?
Na	ty	zážitky,	které	byly	dobré	
i	 špatné.	 Na	 naší	 třídu,	 která	
vždy	držela	spolu.

Bednář Adam
Byl si přijat na školu, na 
kterou si chtěl?
Ano,	 na	 střední	 průmyslovou	
školu	strojní	v	Pelhřimově.

Byly těžké přijímačky?
No	tak	trošku.

Co ti bude po odchodu ze zá-

kladky nejvíce chybět?
Určitě	 spolužáci	 a	 všechny	 ty	
super	zážitky	a	učitelé.

Brus Jakub
Byl jsi na této škole spokoje-
ný?
Celkem	 jo.	 Taky	 to	 mělo	 pár	
drobných	 much,	 ale	 většinou	
to	tu	bylo	pozitivní.

Jaké rady do života bys dal 
prvňáčkům, aby se jim na 
škole co nejvíc líbilo?
Aby	 se	 snažili,	 aby	 něco	 ne…	
(smích).	 Prostě,	 aby	 se	 snažili,	
aby	něco	dokázali.

Dolejší Filip
Čeho bys chtěl v životě do-
sáhnout?
Chtěl	 bych	 se	 stát	 ekologem,	
který	by	pracoval	 třeba	někde	
na	Šumavě.

Proč zrovna tam?
No,	 je	to	docela	blízko	a	podle	
obrázků	 na	 fotkách	 je	 tam	
krásné	prostředí.

Už si tam byl?
Ne,	ale	letos	se	tam	pojedeme	
podívat.

Máš pocit, že ses za těch 
devět let naučil něco zajíma-
vého?
Kdyby	 ne,	 tak	 by	 to	 bylo	 asi	
špatný.

Holoubek Filip
Těšíš se na nové tváře v nové 
škole nebo máš z nového ko-
lektivu trochu obavy?
No	mám	spíš	tak	trochu	obavy,	
protože	 tady	 to	 bylo	 prostě	
super,	 nebyl	 tu	 žádný	 člověk	
na	hádání	a	nevím,	jestli	takový	
kolektiv	 bude	 i	 na	 nové	 škole.	
Bude	se	mi	stýskat.

Jaká byla vaše třída, chodil si 
sem rád?
Chodil	 jsem	 sem	 rád,	 i	 když	
někdy	se	mi	třeba	taky	nechtě-
lo.

Proč?
Třeba	kvůli	nějakému	předmě-
tu,	například	chemie.	Ale	 jinak	
byli	všichni	super.

Jačo Štěpán
Co se ti na základce nejvíce 
líbilo a co naopak?
Líbil	 se	 mi	 kolektiv	 těch	 lidí,	
jak	 jsou	 si	 všichni	blízcí,	 každý	
tu	 zná	 každého	 a	 lidi	 nejsou	
prostě	 od	 sebe	 daleko.	Občas	
jsme	s	někým	řešili,	že	tady	ta	
škola	 je	 těžší	 oproti	 jiným,	 že	
jsme	dělali	něco,	co	jinde	třeba	
nedělají.

Jaké plány máš na prázdniny?
První	půlku	prázdnin	budu	bri-
gádničit.	 Jinak	 se	budu	připra-
vovat	na	fotbal.

Kde hraješ?

V	Kamenici,	ale	rád	bych	šel	do	
Jihlavy.

Klíma Martin
Na jakou školu nastupuješ 
po prázdninách, a co od ní 
očekáváš?
Nastupuju	 na	 obor	 nástrojáře	
do	Jindřichova	Hradce	a	očeká-
vám	tam	dobrý	kolektiv,	a	také	
to	že	mě	něco	naučí,	abych	se	
mohl	dobře	živit.

Uměl by sis v životě poradit 
bez mobilu a počítače?
No	 nevím.	 Asi	 jo,	 kdybych	 si	
nevěděl	s	něčím	rady,	tak	bych	
zašel	 za	 nějakým	 kámošem,	
ale	co	se	týká	objednávání	přes	
internet,	tak	to	už	asi	ne.

Koutníková Ester
Přála by sis zůstat na zá-
kladce nebo jsi nadšená,  
že půjdeš jinam?
Z	 poloviny	 se	 těším	 na	 nové	
spolužáky,	 ale	 mám	 ráda	 ko-
lektiv	 i	 tady	 a	 doufám,	 že	 se	
budeme	scházet	i	po	základce.

Ve škole se hodně obměnil 
učitelský sbor, zaznamenala 
si nějakou velkou změnu?
Tak	určitě	přístup	těch	učitelů,	
třeba	výuku	hodiny	máme	po-
skládanou	jinak.	Ale	jinak	bych	
neřekla,	že	se	to	nějak	změnilo.

Krejča Jan
Je pro tebe škola zábava 
nebo spíš nuda?
Spíš	zábava,	ale	na	půl	 i	nuda,	
jak	která	hodina.

Budou ti chybět spolužáci  
a učitelé?
Jo	budou,	hlavně	ty,	se	kterými	
jsem	se	hodně	bavil.	A	učitelé?	
Někteří	ano	a	někteří	ne.

Němcová Tereza 
Co považuješ za svůj největší 
úspěch?
Asi,	že	jsem	tu	základku	vůbec	
prošla.

Myslíš si, že jste tvořili dobrý 
kolektiv?
Jo	určitě,	třída	byla	super.
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... pokračování ze strany 5

Prokeš Michal
Jaké máš plány na prázdniny?
Já	 nevím,	 ale	 ve	 vesnici	 kde	
bydlím,	 bude	 určitě	 spousta	
zajímavých	akcí.	 A	budu	 jezdit	
do	Včelnice	za	kamarádama.

Které hodiny pro tebe byly 
nejzajímavější?
Každopádně	 tělocvik,	 in-
formatika,	 v	 některých	 čás-
tech	 i	 dějepis…	 a	 angličtina.	 
A	 samozřejmě	 český	 jazyk	 (se	
smíchem	–	po	pohledu	na	svou	
třídní	učitelku).

Pytlíková Marika 
Jaký je to pocit, loučit se na-
jednou se všemi spolužáky?
Takový	 zvláštní.	 Chodila	 jsem	
s	nimi	devět	let	do	jedné	třídy,	
setkávali	 jsme	 se	 prakticky	
každý	den.

Chtěla bys chodit na základ-
ku ještě další rok, nebo už se 
těšíš, až vyletíš z hnízda?
Už	asi	ne.

Takže se těšíš, až vyletíš  
z hnízda?
Asi	jo.

Shánělová Vanesa 
Kdyby to šlo, co bys ve škole 
určitě změnila?
Nějaký	 přístup	 těch	 učitelů.	
Jinak	mi	přijde	všechno	skvělé.	
Strašně	 moc	 se	 mi	 tam	 těch	 
9	let	líbilo.

Myslíš si, že je pro život škola 
důležitá?
Já	 si	 myslím,	 že	 je.	 Všichni	 se	
určitě	 máme	 v	 životě	 co	 učit.	
Nikde	 bych	 určitě	 nenašla	 ta-
kovou	partu	jako	tady	ve	škole.	
Máme	 k	 sobě	 určité	 pouto.	
Škola	je	pro	život	důležitá.

Sokolová Adéla 
Co nejraději děláš o přestáv-
kách?
Bavím	se	s	kámoškama.	Někdy	
se	 kouknu	 i	 do	 sešitu	 když	 z	
něčeho	píšeme.

Na jaký výlet nebo akci ze 
školy budeš vzpomínat asi 
nejraději?
To	 nevím,	 ale	 asi	 na	 Národní	
divadlo	 anebo	 i	 ty	menší,	 kdy	
jsme	jeli	do	Jindřichova	Hradce.

Šmolová Lucie
Na jakou školu půjdeš a těšíš 
se tam?
Půjdu	 na	 ekonomické	 lyceum	
do	 Jindřichova	Hradce	a	 těším	
se	tam	moc,	jdeme	tam	s	Ester	
a	těšíme	se	na	nové	spolužáky.

Kdyby šlo vrátit čas, do koli-
káté třídy by ses vrátila?
To	je	těžké,	všechny	byly	hezké,	
ale	ta	devátá	byla	asi	nejlepší.

Urbánková Tereza 
Čím bys doma udělala nej-
větší radost?
Že	 ukončím	 základní	 vzdělání,	
a	že	jsem	se	dostala	na	střední	
školu.

Komu myslíš, že budete na 
základní škole nejvíc chybět?
Tak	já	doufám,	že	nějakým	uči-
telům,	naší	paní	třídní	a	někte-
rým	třídám.

Vaňásková Eliška
Myslíš si, že je jednodušší 
chodit do školy nebo do 
práce?
Když	 budu	 mít	 dobrou	 práci,	
tak	do	práce,	ale	 jinak	spíš	do	
školy.

Které hodiny pro tebe byly 

nejzajímavější?
Já	nevím,	 asi	hudebka,	 výtvar-
ka.

Vaňásková Kateřina
Jsi ve třídě spolu se sestrou, 
hlásíte se i na stejnou školu 
nebo se vaše cesty rozdělí?
Hlásíme	se	na	stejnou	školu,	na	
zdrávku	do	Jindřichova	Hradce.

Jak se ti líbilo na výměnném 
pobytu v Anglii?
Líbilo	se	mi	tam	moc.	Ze	začát-
ku	jsem	se	tam	vlastně	ani	moc	
netěšila,	protože	neumím	moc	
anglický	 jazyk,	 ale	 pak	 to	bylo	
super.

Velek Tomáš
Co bys celý den dělal, kdybys 
nemusel chodit do školy?
Určitě	bych	se	neučil.	Asi	bych	
se	připravoval	na	volejbal	a	hrál	
na	počítači	hry	a	dobře	jedl.

Bude se ti po základní škole 
stýskat?
No	tak	určitě,	byla	tady	sranda,	
dobrý	 kolektiv,	 dobří	 učitelé,	
bude	se	mi	určitě	stýskat.

Vetýšková Kristýna
Na co budeš ze základky nej-
raději vzpomínat?
Na	třídu,	na	spolužáky	se	který-
mi	se	nejvíc	bavím	a	na	učitele.

Pro mladší spolužáky jste po-
řádali několik akcí, bavilo tě 
práce s malými dětmi?
Jo	bavilo	mě	 to.	 Pořádali	 jsme	
různé	hry,	pekli	jsme	v	kuchyň-
ce	 perníčky,	 cukroví,	 pořádali	
jsme	halloweenské	stezky.

Vlasáková Daniela
Budeš do nové školy dojíždět 
nebo půjdeš na internát?

Budu	 dojíždět	 do	 Jindřichova	
Hradce,	 takže	 by	 to	 nemělo	
ani	cenu.	Rozhodovala	jsem	se	
mezi	školou	ve	Veselí	a	gymná-
ziem	v	Hradci.

Dělala si přijímací zkoušky? 
Byly náročné?
Já	si	myslím,	že	jsme	byli	všichni	
dobře	 připraveni,	 protože	 uči-
telé	 se	nám	opravdu	věnovali.	
Byla	 to	 první	 těžká	 zkouška,	
takže	 to	 na	 psychiku	 mělo	
velký	vliv.	Ale	za	mě	dobrý.

Volf Marek
Byla tvá devítiletá cesta ve 
škole snadná nebo spíše 
trnitá?
Jak	 bych	 to	 řekl,	 někdy	 byla	
snadná,	 někdy	 trnitá,	 třeba	
v	 matematice	 nebo	 češtině.	
Ale	 převažovalo,	 že	 jsme	 byli	
všichni	 dobří	 spolužáci,	 dělali	
jsme	spoustu	akcí,	bylo	to	fajn,	
myslím	si,	že	takový	spolužáky	
nikde	mít	nebudu.

Jsi pyšný na to, že si Čech 
nebo by sis přál žít v jiné 
zemi?
Ne,	 ne,	 Češi	 jsou	 Češi.	 Do	 bu-
doucna	bych	chtěl	jet	do	Anglie	
naučit	 se	 jazyk,	 ale	 doma	 je	
prostě	doma.

Volfová Michaela
Pomáhali ti s výběrem školy 
rodiče nebo to bylo čistě tvé 
rozhodnutí?
Taky	mi	mamka	poradila,	kam	
bych	 mohla	 jít,	 ale	 já	 jsem	 to	
chtěla	sama.

Myslíš si, že po základní škole 
bude všechno jednodušší?
No	já	si	právě	myslím,	že	po	zá-
kladní	škole	to	bude	těžší,	že	se	
časem	ukáže,	že	základka	byla	
to	nejlehčí.

Jedna otázka pro všechny.
Jaká byla vaše paní učitelka?
Jediná	 ochotná	 a	 trpělivá	 uči-
telka	 na	 škole,	 připravovala	
plno	akcí	a	měla	s	námi	obrov-
skou	 trpělivost.	 Schytali	 jsme	
tu	nejlepší	učitelku,	jakou	jsme	
mohli.
A	ještě	se	z	davu	ozvalo:	„Tolik	
diktátů	jsem	nikdy	nepsal.“

Třídní učitelka Jitka Sedláková 
nám o třídě sama pověděla:
Byla	 to	 ta	 nejochotnější	 třída,	
která	 šla	 do	 všech	 akcí	 jako	
jedna	 parta.	 Celkem	 tři	 roky	
jsme	 připravovali	 pro	 menší	
děti	 Halloweenskou	 stezku	 
a	 různá	 vystoupení.	 Krásná	
byla	 vystoupení	 v	 rámci	 aka-
demií,	 hráli	 jsme	 i	 seniorům.	

V	 této	 třídě	 se	 nehledělo	 na	
žádné	strasti.	Podívali	 jsme	se	
do	 Vídně,	 Passau,	 Bad	 Füssin-
gu,	 do	 Anglie.	 Pořádali	 jsme	 
i	menší	výlety.

Čím byla tato třída výjimečná?
Právě	tím,	že	drželi	pospolu.	Ne-
chali	si	říct,	když	byl	nějaký	pro-
blém,	 a	 v	 každé	 třídě	 se	udělá	
nějaká	klukovina,	vždycky	se	to	
vyřešilo	v	dobrém.	Byli	senzač-
ní.	I	po	studijní	stránce	byli	fajn.	
Udělali	mi	radost	přijímačkami,	
měli	 obrovskou	 úspěšnost	
hlavně	 z	 českého	 jazyka,	 Aďa	
dosáhla	 plného	 počtu	 bodů	 
a	další	byli	v	závěsu	za	ní.		Sami	
pak	měli	radost,	když	u	zkoušek	
uspěli.	 Všichni	 se	 dostali	 na	
školu,	kterou	si	vybrali.

Vynikal v této třídě někdo 
nad ostatními?
My	 jsme	 byli	 takoví	 normální.	
Adéla,	 Filipové,	 Tereza	 N.	 vy-
nikali	 v	učení,	 ale	 šikovných	 je	
tu	dost,	každý	vyniká	v	něčem	
jiném,	 někdo	 ve	 škole,	 někdo	
ve	sportu,	tak	to	prostě	je.

Byli jste úžasní, děkujeme všem 
za rozhovor a přejeme šťastné 
vykročení v nových školách

Pavlína Nebeská  
Marie Davidová

Návštěva Národního divadla 
Úterý	15.	května	2018	–	 to	byl	
pro	 naši	 9.	 A	 den	 s	 velkým	
D,	 protože	 se	 po	 všech	 těch	
přípravách	 a	 nákupech	 spo-
lečenského	 oblečení	 konečně	
uskutečnil	 dlouho	 očekávaný	
výlet	do	pražského	Národního	
divadla.	Naše	cesta	začala	v	půl	
deváté	 ráno.	 Po	 nástupu	 do	
autobusu	 jsme	se	 rozjeli	 směr	

Praha	 a	 přitom	 jsme	 poslou-
chali	 písničky	 nebo	 se	 bavili	
mezi	sebou.	Po	dvou	hodinách	
jsme	dorazili	na	naše	první	sta-
noviště	 –	 Obchodní	 centrum	
Chodov.	 Budova	 centra	 byla	
na	 první	 pohled	 rozlehlá,	 ale	
při	vstupu	do	ní	se	ukázalo,	že	
je	 ještě	větší.	Na	prozkoumání	
jsme	 dostali	 tři	 hodiny,	 a	 i	 to	

bylo	málo.	Obchodů	jsme	však	
prošli	 dost,	 včetně	 těch	 s	 ob-
čerstvením.	 Každý	 si	 nakoupil	
všechno,	 co	 chtěl	 a	 hlavně	 na	
co	měl	peníze,	a	v	jednu	hodinu	
odpolední	jsme	se	zase	všichni	
sešli,	abychom	se	přesunuli	do	
centra	Prahy.	Metrem	 jsme	se	
s	několika	přestupy	kvůli	opra-
vované	stanici	dostali	na	Malou	
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Stranu,	kde	jsme	ještě	přestou-
pili	na	tramvaj,	která	nás	dovez-
la	 nedaleko	 Pražského	 hradu.	
Tam	 jsme	 ještě	 museli	 projít	
kontrolou,	 a	 poté	 jsme	 vykro-
čili	 obdivovat	 Hrad,	 katedrálu	 
sv.	 Víta	 a	 vyhlížet	 pana	 prezi-
denta.	 Po	 obhlédnutí	 všeho	
jsme	se	vydali	na	Karlův	most,	
kde	nás	zastihla	krátká,	ale	vy-
datná	sprška,	a	pak	jsme	prošli	
Staroměstským	 náměstím.	
Ještě	 jsme	 měli	 takový	 malý	
rozchod	 na	 občerstvení,	 no	 
a	posléze	mělo	přijít	 to	hlavní:	
převlečení	 a	 hurá	 do	 divadla!	
Nohy	 nás	 ještě	musely	 zanést	
k	 Hlavnímu	 nádraží,	 kam	 po	
nějaké	době	přijel	náš	autobus,	
který	 se	 stal	 naší	 převlékací	
kabinou.	 Kluci	 měli	 tu	 čest	
jít	 první.	 Zatáhli	 závěsy	 a	 my	
holky	 jsme	 trpělivě	 čekaly,	 až	
vyjdou	ven.	Po	deseti	minutách	
vystoupili,	 a	 co	 vám	budu	po-
vídat,	byli	to	prostě	fešáci.	Pak	
přišly	na	řadu	holky.	Nám	to	sa-
mozřejmě	také	slušelo,	že	jsme	
se	 po	 vkročení	 do	 Národního	
divadla	 nikdo	nemusel	 stydět.	
Nejdříve	 však	 nesměla	 chybět	
prohlídka	 základních	 kamenů	
divadla,	 poté	 jsme	 se	 mohli	
usadit	do	sedadel	a	obdivovat	
interiér.	 Zanedlouho	 se	 všude	
zhaslo.	 Jeden	 reflektor	 zamířil	
na	 pána	 sedícího	 za	 klavírem	
na	jevišti	–	hlavní	postavu	Jiřího	
Traxlera.	Začal	vyprávět	příběh	
o	svém	životě	–	životě	českého	
skladatele	 swingových	 písní	 
a	hudebníka	ve	válečném	a	po-
válečném	období.	 Představení	
bylo	 prokládáno	 swingovými	
písněmi	 hranými	 orchestrem.	
Příběh	 měl	 pointu	 a	 z	 hrané	
hudby	 sálala	 energie.	 Všichni	
účinkující	 si	 zasloužili	 závě-
rečný	 dlouhotrvající	 potlesk.	

Poté	 jsme	 se	 stačili	 vyfotit	 
a	kolem	desáté	jsme	opouštěli	
plni	dojmů	budovu	Národního	
divadla.	Ten	den	už	nás	čekala	

pouze	 cesta	 domů.	 Byl	 to	
skvěle	 strávený	 den,	 na	 který	
nikdy	nezapomenu.

Adéla Sokolová, 9.A

Matematická olympiáda
V	 úterý	 17.	 4.	 se	 žáci	 6.	 třídy	
Anička	Hanzlová,	Marek	Starka	
a	Jakub	Strnad	zúčastnili	okres-
ního	 kola	 matematické	 olym-
piády	 v	 Jindřichově	 Hradci.	 

A	 výsledek?	 Výborný.	 Anička	 
i	Marek	získali	maximální	počet	
bodů	a	byli	první.	 Jakub	ztratil	
jeden	bod	a	umístil	se	hned	za	
nimi.	Velmi	dobře	obstáli	v	kon-

kurenci	 ostatních	 základních	
škol	i	víceletých	gymnázií.	Gra-
tulujeme	 a	 děkujeme	 za	 vzor-
nou	reprezentaci	naší	školy.	

Blanka Dvořáková

Pojektový den
Dne	 7.	 května	 žáci	 2.	 stupně	
naší	 základní	 školy	 prožili	 vy-
učování	trochu	jinak.	Zúčastnili	
se	projektového	dne	s	názvem	
Nová	 Včelnice	 očima	 dětí.	 Po-
znávali	své	okolí,	svou	školu,	po-
zorovali,	 jak	 dokážeme	 chránit	
naše	 životní	 prostředí.	 Navští-
vili	čističku	odpadních	vod,	kde	
se	 dozvěděli	 o	 jejím	 provozu.	
Další	 skupina	 žáků	 besedovala	 
s	 panem	 Poslušným,	 který	
je	 provedl	 sběrným	 dvorem	 
a	vyprávěl,	 jak	 je	důležité	 třídit	
odpad,	 kolik	 tím	 ušetříme	
peněz	 vydávaných	 na	 jeho	 li-
kvidaci.	Dalších	dvou	skupin	se	
ujal	pan	starosta	Karel	Dvořák,	
paní	knihovnice	Marie	Davidová	
a	matrikářka	paní	Andrea	Šívro-
vá.	Dozvěděli	se	něco	o	fungo-
vání	 obce.	 Nahlédli	 do	 starých	
matrik	a	kronik.	Mohli	si	vyhle-
dat	svůj	záznam	z	vítání	občán-
ků,	 což	 je	 velice	 zaujalo.	 Další	
skupina	 žáků	 vedla	 rozhovor	 
s	panem	Kolářem,	který	se	podí-
lel	na	rozvoji	gymnastiky	v	Nové	
Včelnici.	Poslední	skupina	zkou-
mala	obchod	a	služby	ve	městě.	
Jistě	bylo	pro	ně	zajímavé,	 jaké	
jsou	cenové	rozdíly	mezi	jednot-
livými	obchody	ve	Včelnici,	kde	
se	můžete	dobře	a	levně	najíst.	
Všechny	tyto	poznatky	pak	žáci	
zpracovali	ve	svých	projektech.	
Dopoledne	jim	uteklo	mnohem	
rychleji,	 než	 když	 sedí	 pouze	 
v	lavicích	a	poslouchají	výklad.	

Mgr. Jitka Sedláková
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Noc ve školní družině
Také	 letos	 jsme	spali	 ve	 školní	
družině.	 Večer	 jsme	 hráli	 hru	
Přepadení	 dostavníku.	 V	 kan-
celáři	 šerifa	 Daltona	 jsme	 se	
přihlásili	 na	 zvláštní	 výpravu.	
Jako	osadníci,	 indiánští	stopaři	
a	 pomocná	 hlídka	 šerifa	 jsme	
museli	 chytit	 zloděje,	 kteří	
přepadli	 poštovní	 dostavník.	
Prvně	 jsme	 museli	 vyluštit	
tajenku,	 kde	 je	 ukrytá	 mapa.	
Na	 dopadení	 Ringo	 Kida	 bylo	
nutné	 jít	 kratší,	 ale	 nebez-
pečnou	 cestou.	 První	 úkol	 byl	
přejít	 poušť	 a	 ztratit	 při	 tom	
co	 nejméně	 vody.	 Druhým	
úkolem	bylo	projít	hadí	jeskyní.	
Poté	 jsme	 skákali	 přes	dravou	
řeku	po	kamenech.	K	jídlu	jsme	
si	ulovili	bizona.	Nakonec	jsme	
přešli	 území	 indiánů	 z	 kmene	
Siuxů,	 kteří	 nás	 po	 cestě	 na-
padli.	 Za	 dopadení	 Kida	 a	 na-
lezení	ukradených	peněz	 jsme	
dostali	odměny.
V	 noci	 jsme	 prošli	 stezku	
odvahy.	Číhala	na	nás	bláznivá	
Mary,	lupič	a	oběšený	Kid.		Noc	
byla	vážně	skvělá.
Teď	 už	 se	 těšíme	 na	 výlet	 do	
FORT	 HARY	 v	 Jaroticích.	 Tam	
si	 užijeme	 opravdový	 divoký	
západ	s	kovboji	a	indiány.

Nella Šváchová, 3.B
Marie Melicharová, 4.A

Pálení čarodějnic v Palatovce
V	 pondělí	 30.	 4.	 se	 malé	 čaro-
dějnice	 a	 malí	 čarodějové	 sešli	
na	 hokejbalovém	 hřišti,	 kde	 
u	 vstupu	 obdrželi	 čarodějnické	
vysvědčení.	 Po	 splnění	 všech	
disciplín,	které	zahrnovaly	létání	
na	 koštěti,	 hledání	 havěti,	 hod	
pavoukem	do	dálky	a	poznává-
ní	 bylin,	 byli	 oznámkováni	 a	 za	
vyplněné	 vysvědčení	 obdrželi	
malou	 odměnu.	 Překvapením	
pro	 všechny	 zúčastněné	 byla	
ohňová	 show.	 Poté	 se	 všichni	
přesunuli	k	ohni	v	Palatovce,	na	
který	 dohlíželi	 členové	 Sboru	
dobrovolných	hasičů	Nové	Včel-
nice.	Rodiče	s	dětmi	si	zde	mohli	
opéct	 buřty	 a	 občerstvit	 se	 
u	stánku	s	nápoji.	Za	zorganizo-
vání	čarodějnického	ohně	a	ob-
čerstvení	patří	místním	hasičům	
veliký	dík.									SRPŠ Nová Včelnice

I u nás se pálily čarodějnice
Ráda	 bych,	 a	 věřím,	 že	 nejen	
já,	 poděkovala	 všem,	 kdo	 při-
pravili	 na	 30.	 4.	 2018	 pro	 děti	 
i	dospělé	program	ke	každoroč-
nímu	pálení	čarodějnic	na	sídlišti	 
Čs.	 armády.	 Je	 vždy	 krásné,	
když	 lidé	udělají	něco	sami,	 jen	
tak,	 prostě	 pro	 radost	 druhých	 
a	ještě	krásnější	je,	že	takoví	lidé	
žijí	i	tady	u	nás.	
Celá	 rodina	 Platzerů	 vymýšlí	
každý	 rok	 něco,	 čím	 by	 mohla	
zdejší	 děti	 zaujmout	 a	 potěšit.	
Jejich	 Mikuláš	 a	 čerti	 jsou	 už	
dávno	dobře	známí	a	každoroč-
ně	se	Platzerovi	na	našem	sídli-
šti	 starají	 i	 o	 pálení	 čarodějnic.	
Letos	ale	pro	nás	připravili	vedle	
tradičního	pálení	ohně	a	stavění	
májky	i	čarodějnickou	stezku,	na	
které	čekala	děti	 i	dospělé	řada	
zastavení	s	úkoly	a	samozřejmě	 
i	sladké	odměny.	Na	konci	stezky	
každého	 pak	 vlídně	 přivítala	

čarodějnice	Bludimíra	s	věrným	
pomocníkem	 Huhlou	 a	 oba	 se	
ochotně	 s	 každým	 návštěvní-
kem	 vyfotografovali.	 Fotografie	
pořizoval	p.	Misař,	jehož	umělec-
ké	 fotografie	 známe	 například	 
z	výstavy	konané	o	loňské	pouti.	
Ještě	 před	 zapálením	 ohně	 se	
konala	 také	 soutěž	 o	 nejkrás-
nější	čarodějnici.	A	pak	už	se	za-
palovala	vatra	-	ne	s	jednou,	ale	
hned	několika	čarodějnicemi.
Díky	 všem	 nadšeným	 dobro-
volníkům	 (Platzerovi,	 Misařovi,	
Šmídovi,	Seilerovi	aj.)	zažilo	dolní	
sídliště	 krásnou	 filipojakubskou	
noc.	 Zvláštní	 poděkování	 patří	
paní	 Petře	 Platzerové,	 která	 je	
zároveň	 výtvarníkem	 i	 hlavním	
režisérem	 celé	 akce,	 majiteli	
zdejšího	 obchodu	 panu	 Něm-
covi	 a	 též	 panu	 Sejrkovi,	 kteří	
přispěli	na	občerstvení	návštěv-
níků	a	dárky	pro	děti.

Škoda	 jen,	 že	 se	 v	 tu	 noc	 ještě	
objevili	vandalové,	kteří	veškeré	
vybavení,	 které	 tito	 nadšení	
dobrovolníci	 sami	 vyrobili,	 
a	mělo	 sloužit	 lidem	na	dalších	
akcích,	 zničili.	 Bohužel,	 i	 takoví	
lidé	jsou	mezi	námi.
Na	 závěr	 mohu	 prozradit,	 že	
stejný	tým	už	zase	něco	chystá!	
Tentokrát	 na	 sobotu	 2.	 6.	 2018	 
k	MDD.	Neseďte	doma	a	přijďte	
se	s	dětmi	pobavit!	

Dagmar Prokešová

P.S.	Se	zpožděním,	ale	se	stejnou	
vřelostí,	 děkuji	 i	 panu	 Ratajovi,	
jeho	rodině	a	panu	Pospíchalovi,	
kteří	nám	už	po	dlouhou	řadu	let	
pravidelně	na	Štědrý	den	v	19:00	
hodin	věnují	ze	svého	sváteční-
ho	večera	čas,	aby	mohli	zahrát	
koledy	 a	 popřát	 šťastné	 svátky	
všem,	kdo	si	je	přišli	pod	balkon	
poslechnout	a	zazpívat.	
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Skaut – Výprava na ekofarmu do Ctiboře 
Byla	 sobota	 19.	 května,	 ráno	
jsme	 brzy	 vstali	 a	 jeli	 na	 naší	
první	 výpravu,	 která	 byla	 ve	
Ctiboři.	 Jeli	 jsme	 ráno	 vlakem	
z	 Nové	 Včelnice	 do	 Kamenice	
nad	 Lipou,	 poté	 autobusem	
do	 Žirovnice.	 Odtud	 jsme	 již	
šli	pěšky,	a	tak	jsme	vyrazili	ze	
Žirovnice,	 odkud	 jsme	 šli	 přes	
lesy	 a	 louky,	 ale	 nejprve	 jsme	
se	 zastavili	 něco	 nakoupit,	
abychom	 si	 mohli	 něco	 také	
uvařit.	K	obědu	jsme	plánovali	
špízy,	které	 jsme	dělali	pak	na	
ohni.	 Cestou	 jsme	 měli	 různé	
aktivity,	 až	 jsme	 narazili	 na	
místo,	kde	kousek	od	lesa	byla	

louka,	 na	 které	 jsme	 udělali	
ohně.	 Měli	 jsme	 dva,	 protože	
jsme	 potřebovali	 mít	 splněný	
body	 do	 nováčka.	 Oheň	 jsme	
museli	 udělat	 bez	 pomoci	
papírů.	 Když	 se	 nám	 podařilo	
oheň	rozdělat,	tak	jsme	nakrá-
jeli	 brambory,	 další	 zeleninu	 
a	maso	 na	 špízy.	 Pak	 jsme	 šli	
pro	klacíky	na	napíchnutí	 jídla	 
a	 použili	 jsme	 klacíky	 z	 lísky.	
Poté,	co	jsme	dojedli,	tak	jsme	
museli	oheň	uhasit	vodou,	ale	
neměli	 jsme	 dostatek	 vody,	
proto	 jsme	 hledali	 nějaký	
pramen.	 A	 po	 chvilce	 jsme	
ho	 našli,	 vodu	 jsme	 přenášeli	 

k	 ohništi,	 které	 jsme	 uhasili	 
a	uklidili.	Poté,	co	bylo	vše	od-
klizeno,	 vyšli	 jsme	 cestou	 do	
Jakubína.	
Z	 Jakubína	 jsme	 vyrazili	 na	
Ctiboř	a	tam	jsme	dostali	úkol	
najít	ekofarmu,	na	kterou	jsme	
měli	 namířeno.	 Poptali	 jsme	
se	 lidí	 z	 vesnice	 a	 ti	 nám	 řekli	
cestu,	 ale	 my	 jsme	 to	 stejně	
přešli,	 pak	 nás	 vedoucí	 Sandy	
upozornil,	 že	 jdeme	 špatnou	
cestou.	 Tak	 jsme	 se	 vrátili	 
a	 konečně	 to	 našli.	 Tam	 jsme	
zazvonili	a	přišli	dolů	dva	kluci	
a	 dovedli	 nás	na	místo,	 kde	 si	
máme	 rozložit	 stany,	 ukázali	

Bakalářská práce – 
historie skautingu

Historických	 prací,	 které	
se	 zabývají	 naším	 městem,	
nevzniklo	 v	 minulosti	 příliš	
mnoho,	 snad	 proto	 stojí	 za	
zmínku	 každá	 práce,	 která	
nově	vznikne.	Chtěl	bych	proto	
všem	 zájemcům	 nabídnout	
k	 přečtení	 svou	 bakalářskou	
práci	s	názvem	Skauting	v	Nové	
Včelnici	 a	 Kamenici	 nad	 Lipou	 
v	 první	 polovině	 20.	 století,	
která	byla	obhájena	v	září	minu-
lého	roku.	Na	základě	rozsáhlé	
badatelské	činnosti	se	podařilo	
zmapovat	 počátky	 skautingu	 
v	našem	městě,	jeho	strukturu	 
i	 každodenní	 činnost.	 Celá	
práce	čítá	na	75	stran	textu	+	31	
stran	příloh.	Pro	zájemce	o	tiš-
těnou	podobu	je	v	současnosti	
k	zapůjčení	v	městské	knihovně	
nebo	elektronicky	ke	stažení	na	
stránkách	 našeho	 skautského	
oddílu:	 gatlida.skauting.cz/
BP.pdf																					Sandrik Bednář

nám	 ohniště	 a	 odešli.	 Pak	
jsme	 nějakou	 tu	 dobu	 stavěli	
stany,	 pak	 se	 rozhodovalo,	
kdo	 s	 kým	 chce	 spát.	 Vedoucí	
spali	v	 jednom	stanu,	Penízek,	
Kepuč,	 Pátek	 a	 Lucka	 spali	 
v	 dalším	 stanu	 a	 Ninja,	 Bagr	 
a	Čtvrtek	spali	ve	třetím	stanu.	
Ale	než	 jsme	šli	spát,	 tak	 jsme	
šli	na	večeři,	kterou	připravoval	
Sandy	 a	 Soliman.	 Měli	 jsme	
rýži	 s	 masem	 a	 se	 zeleninou	 
a	bylo	to	moc	dobré.	Po	večeři	
jsme	 hráli	 hru	 na	 schovávání	
červeného	nože.	Když	jsme	hru	
dohráli,	tak	nás	čekalo	ukonče-
ní	dne	a	my	jsme	všichni	šli	do	
svých	 stanů	 a	 spát.	 To	 vše	 se	
odehrálo	v	jeden	den,	který	byl	

opravdu	super.	
Následoval	 druhý	 den,	 a	 tím	
byla	 neděle.	 Ráno,	 když	 jsme	
vstali,	 tak	 jsme	 šli	 na	 snídani,	
měli	 jsme	 chleba	 s	 medem	
a	 čaj.	 Po	 snídani	 přišla	 naše	
hlavní	činnost	–	pomáhali	jsme	
na	 farmě	 a	 sázeli	 jsme	 cibuli,	
vytrhávali	 topinambury,	 a	 na	
jiném	místě	jsme	je	zpět	zasadili	 
v	nových	brázdách.	Když	 jsme	
to	 dodělali,	 vyrazili	 jsme	 na	
oběd.	K	obědu	jsme	měli	polév-
ku	 a	 kopřivový	 špenát.	 Oběd	
dělala	 paní	 z	 farmy.	 Pak	 jsme	
si	 hráli,	 a	 poté	 jsme	 šli	 uklízet	
stany	 a	 ostatní	 věci.	 Jeden	 ze	
skautů,	Kepuč,	jel	dříve,	jelikož	
musel	na	závody,	tak	nám	jeho	

tatínek	 autem	 odvezl	 věci	 do	
Nové	 Včelnice	 –	 batohy	 stany	
atd.	 Zbylé	 důležité	 věci	 nesl	
Sandy	a	Soliman	v	batohu.	A	my	
se	vydali	na	cestu	zpět,	kterou	
jsme	šli	pěšky	ze	Ctiboře	až	do	
Nové	 Včelnice.	 Po	 cestě	 jsme	
zpívali	a	bylo	veselo.	Když	jsme	
dorazili	do	Nové	Včelnice,	tak	si	
nás	 vyzvedli	 rodiče	 a	 jeli	 jsme	
domů.	 Víkend	 byl	 moc	 pěkný	 
a	těšíme	se	na	další	výpravu.

Lukáš a Milan Vetýškovi
1. skautský oddíl Gat-

lida Nová Včelnice
gatlida.skauting.cz

facebook.com/Gatlida
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Výsledky	 krajského	 přeboru	
mladšího	 žactva	 v	 atletice:	 
medaile a posun mezi nejlepší 
v republice

20.	května	se	ve	Veselí	nad	Luž-
nicí	uskutečnily	krajské	přebo-
ry	mladšího	žactva.	Na	závody	
odjelo	 celkem	 10	 chlapců	 
a	děvčat	z	našeho	oddílu	a	své	
starty	proměnili	v	6	medailí.	
Nejúspěšnějším	 účastníkem	
závodů	 byl	 jednoznačně	 Pavel	
Poslušný,	 který	 všechny	 své	
starty	 proměnil	 v	 medailová	
umístění.	 Nejprve	 suverénně	
vyhrál	 rozběh	 na	 60	 m	 a	 po-
stoupil	do	finále,	kde	kvůli	tech-
nickým	 problémům	 na	 startu	
doběhl	 “až“	 druhý.	 Následně	
si	 poradil	 se	 všemi	 soupeři	 ve	
skoku	dalekém	a	výkonem	517	
se	zařadil	na	2.	místo	letošních	
republikových	 tabulek	 mladší-
ho	 žactva.	 Po	 skoku	 dalekém	
ho	 čekala	 jeho	 parádní	 disci-
plína	–	vrh	koulí.	Od	první	série	
suverénně	 vedl	 a	 v	 průběhu	
soutěže	svůj	výkon	vylepšoval,	
až	se	zastavil	na	13,03	m,	což	je	
o	 pouhých	 9	 cm	méně,	 než	 je	
krajský	 rekord	 Jana	 Kremličky	
z	 roku	 1990.	 Zároveň	 o	 1,5	m	
vede	 letošní	 celorepublikové	
tabulky.	
Dalším	přeborníkem	Jihočeské-

ho	kraje	se	stal	Šimon	Urbánek,	
který	s	přehledem	vyhrál	skok	
vysoký.	 V	 závodě	 si	 posunul	
osobní	 rekord	 o	 9	 cm	 na	 155	
cm	a	dělí	se	o	4.	místo	letošních	
českých	 tabulek.	 Kromě	 toho	
doběhl	 4.	 na	 60	 m	 překážek	 
a	 7.	 byl	 ve	 skoku	 dalekém	 za	
výkon	446	cm.
Ondra	 Letocha	 v	 kouli	 vybo-
joval	 2.	místo	 a	 výkonem	9,96	
m	 je	 12.	 v	 republice,	 ale	 jinak	
se	 stal	 smolařem	 dne,	 když	 
v	 hodu	 míčkem	 i	 oštěpu	 bral	 
4.	místo	 a	 v	 obou	disciplínách	
mu	 chyběl	 pouhý	 metr	 na	
stupně	vítězů.
Bronzovou	 medaili	 přidala	
ještě	štafeta	chlapců	ve	složení	
Kršek,	 Čábelka,	 Urbánek,	 Po-
slušný.
Hynek	Hrdlička	vyhrál	1500	m,	
ale	 protože	 do	 této	 disciplíny	
nastoupili	 pouze	 2	 závodníci,	
tak	se	medaile	neudělovaly.	Vý-
konem	 5:06,27	 je	 však	 Hynek	
2.	 v	 celorepublikových	 tabul-
kách.	 I	 ostatním	 závodníkům	
se	 vedlo,	 a	 i	 když	 nedosáhli	
na	 medaile,	 předvedli	 kvalitní	
výkony	a	vylepšili	si	svá	osobní	
maxima.	 Kuba	 Kršek	 (60	 m	 –	
9,36;	 60	 m	 př.	 –	 13,36;	 výška	
126	cm),	Šimon	Čábelka	(výška	
–	131	cm,	dálka	333	cm),	Bára	
Kurzová	(dálka	–	443	cm;	800	m	

–	2:43,39),	Barča	Leitgebová	(60	
m	–	9,35;	150	m	–	22,69),	Eliška	
Zikmundová	 (dálka	 –	 413	 cm;	
60	m	–	9,27),	Zuzka	Čábelková	
(60	 m	 –	 10,06;	 hod	 míčkem	 –	
31,19	m).

MS	Vrška	Nová	Včelnice	koupí	po-
zemek	 v	 této	 lokalitě.	 Případnou	
nabídku	 kontaktujte	 na	 tel.	 č.	 606	
913	484	nebo	724	117	383.

Řádková inzerce

Výsledkový sportovní servis

FOTBAL

Áčko
23.	kolo	NV	–	Táborsko	B	3:4	
(Pacholík,	Nebeský	T.,	Petráš)
24.	kolo	Protivín	–	NV	
0:2	(Didek,	Pacholík)
25.	kolo	NV	–	Dražice	0:3
26.	kolo	Olešník	–	NV	4:0

Béčko
11.	kolo	Jarošov	–	NV	1:5	(Zápo-
toka	3,	Blažek	M.,	Matějka	J.)
12.	kolo	NV	–	Slavonice	
B	4:1	(Hornát	M.,	Tuček,	
Pacholík,	Matějka	D.)
13.	kolo	St.	Město	–	NV	4:2	
(Zápotoka,	Blažek	M.)
14.	kolo	NV	–	Cizkrajov	11:2	
(Matějka	D.	2,	Zápotoka	2,	
Pacholík	2,	Holický	L.	2,	Hornát	
V.,	Blažek	M.,	Matějka	J.)

ATLETIKA

Svaz	postižených	civilizačními	chorobami	v	ČR,
z.s.	Základní	organizace	Nová	Včelnice	pořádá

zájezd do Nových Hradů
Odjezd	v	pátek	22.	června	v	7.00	hodin
u	kostela	na	autobusové	zastávce.															Výbor SPCCH
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